

Quick Placement Test Instructions

The Common European Framework of Reference for Languages (CEFR) is an international standard for describing language ability.

In this version, the questions are online.

1. Either use the online sheet, or use a piece of paper, write your name and course on top. This is your answer sheet.
2. Number: Part 1 from 1 to 40
 Part 2 from 41 to 60
3. Open the QPT-PDF file.
4. Write the letter (A, B, C, D) of the answer you choose next to the question number on your answer sheet.
5. At the end of 30 minutes, your lecturer will call time. You must close the PDF and stop answering any further questions.
6. Please take a different coloured pen to check the answer.
7. The lecturer will call out the answers.
8. Clearly mark any incorrect answers as wrong.
9. At the end, count up how many answers you have correct.
10. The lecturer will read out the CEFR Level according to points.
11. Please mark the level on your answer sheet and give the sheet to the lecturer.

Anweisungen für den Schnelleinstufungstest

Der Gemeinsame Europäische Referenzrahmen für Sprachen (GERS bzw. CEFR) ist ein internationaler Standard für die Beschreibung von Sprachkenntnissen.

In dieser Version sind die Fragen online.

1. Nutzen Sie entweder das Online-Blatt oder schreiben Sie auf ein Blatt Papier Ihren Namen und Ihren Kurs. Dies ist Ihr Antwortbogen..
2. Zählen Sie: Teil 1 von 1 bis 40
 Teil 2 von 41 bis 60
3. Öffnen Sie die QPT-PDF-Datei.
4. Schreiben Sie den Buchstaben (A, B, C, D) der von Ihnen gewählten Antwort neben die Nummer der Frage auf Ihrem Antwortbogen.
5. Nach Ablauf der 30 Minuten ruft Ihr Dozent die Zeit auf. Sie müssen die PDF-Datei schließen und keine weiteren Fragen mehr beantworten.
6. Bitte nehmen Sie einen andersfarbigen Stift, um die Antwort zu überprüfen.
7. Der Dozent wird die Antworten ausrufen.
8. Markieren Sie falsche Antworten deutlich als falsch.
9. Zählen Sie am Ende zusammen, wie viele Antworten Sie richtig haben.
10. Der Dozent liest das GERS-Niveau nach Punkten vor.
11. Bitte markieren Sie das Niveau auf Ihrem Antwortbogen und geben Sie den Bogen dem Dozenten.